



AVIS REGLEMENTAIRE:

PLACE:

AVIS N° :

DATE:

MARCHÉ :

INSTRUCTION EURONEXT 1-01

PAR_20151130_09263_EUR

30/11/2015

INSTRUCTION EURONEXT 1-01

ENTREE EN VIGUEUR DES REGLES D'EURONEXT

INTRODUCTION

1. La nouvelle version des Règles entrera en vigueur le 30 novembre 2015.
2. La présente instruction remplace l'instruction 1-01 telle que révisée et publiée le 22 septembre 2015.

DETAILS

3. Des changements mineurs ont été apportés au chapitre 3 des Règles (extension du champ des possibilités de « sponsored access ») et au chapitre 6 (imposant des obligations de coopération des émetteurs avec Euronext) :

- Les règles régissant le "sponsored access" (chapitre 3.3 des Règles) ont été modifiées afin d'appliquer ce régime aux marchés d'instruments dérivés comme aux marchés de titres.
- Un nouvel article a été ajouté au chapitre 6 des Règles (Article 61005) pour traiter de la coopération des Emetteurs avec une Entreprise de marché d'Euronext. Cet article est l'équivalent des dispositions qui existent déjà en matière de coopération des Membres avec une Entreprise de marché d'Euronext (article 8103).

CONTACT

Pour toute précision sur la présente instruction, contacter regulation@euronext.com

REGULATORY ANNOUNCEMENT:
LOCATION:
NOTICE:
DATE:
MARKET:

EURONEXT NOTICE 1-01

PAR_20151130_09263_EUR
30/11/2015

EURONEXT NOTICE 1-01

ENTRY INTO EFFECT OF THE EURONEXT RULE BOOK

INTRODUCTION

1. The new Rule Book shall enter into force on and from 30 November 2015.
2. The present Notice supersedes and replaces Notice 1-01 as amended and issued on 22 September 2015.

DETAILS

3. Minor changes have been made to Chapter 3 of the Rule Book (broadening the scope of the sponsored access arrangements) and to Chapter 6 (imposing obligations on Issuers to co-operate with Euronext):
 - The rules governing sponsored access (Chapter 3.3 of the Rule Book) have been modified in order to apply the regime to the derivatives markets as well as to the securities markets.
 - A new rule has been added in Chapter 6 of the Rule Book (Rule 61005) regarding the cooperation of Issuers with an Euronext Market Undertaking. This Rule is equivalent to the rule that already exists regarding cooperation of Members with an Euronext Market Undertaking (Rule 8103).

CONTACT

For further information in relation to this Notice, contact regulation@euronext.com